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MarekWojtkowski
Prezydent Miasta Wtoclawek

Interpelacja

Pragng w imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze zapyta( Pana Prezydenta o

dzialania zwi4zane z modemizacj4 osiedlowego stadionu zlokalizowanego na

Przylesiu.

Interpelacjg skladam w zvrrqzk.u z zaplanowanymi przez Pana Prezydenta

nakladami na modemizadg obiekt6w OSiR.

Pragng uzyskai informacjg czy w/w obiekt sportowy bgdzie modemizowany i na

jakim etapie s4 Pana dzialania w tej sprawie.
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